



Nederlandse Vereniging "De Duitse Staande Korthaar"
E-mail: secretaris@nvdk.nl

Notulen JAL 29 juni 2018

01 Opening

Voorzitter Carolien Dominicus opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom in Berkel Enschot. Sonja is deze avond afwezig wegens privé omstandigheden.

Afmeldingen zijn ontvangen van: Ronald van Veenen, Martha Cordemeyer, Jack Nieman, Ingeborg Schipper, Rene Braspenning, Fransien Vonk, Ine en Guus Houben, Chris en Monique van Iersel, Jantse Breijer en Ton Slager

Aanwezigen: Lesley Kunstt, Henk Eggink, Fons en Marianne de Vocht, Willen Berghuis, Jos Bruins, Marga van Oort, Martin Stokman, Nelleke Visbeen, Annemarie Mourik, Ton Wouters, Judith van Gerven, Brenda Timmer, Will van de Langenberg, Eric en Gerda Mulders, Heidi Claessens, Piet Schot, Liesbeth van Rinkem, Ingrid Stroomer, Nicole Aarts, Theo Corbijn, Toy de Rooij, Ely Bouman, Adrian Peptine.... 1 onleesbaar.

02 Ingekomen stukken en mededelingen

Gerda Mulders geeft aan dat ze een punt mist op de agenda, namelijk de brief welke is geschreven door hun advocaat. Carolien geeft aan dat deze brief niet is opgenomen als agendapunt omdat na de mailwisseling met de advocaat geen reactie meer is ontvangen per mail en gevolgd is door een dagvaarding waarmee de brief van de advocaat achterhaald is.

Martin Stokman wil hierover uitleg en wil het als agendapunt opgenomen zien worden. Vervolgens ontstaat er een discussie waarbij de verschillende standpunten over en weer worden aangevoerd maar niet leiden tot een oplossing. Piet Schout vraagt om een moment van aandacht. Hij geeft aan dat hij in het verleden hier vaker mee te maken heeft gehad en tekent een aantal mogelijkheden in de vorm van kop of munt of voorstel om nieuwe vergadering uit te schrijven. Carolien besluit om de vergadering voor een kort moment te schorsen. Na schorsing wordt door het bestuur het voorstel gedaan om een nieuwe vergadering uit te schrijven waar de bovengenoemde procedure kan worden besproken en toegelicht. De leden stemmen met dit voorstel in. Besloten wordt om dit te effectueren binnen 2 - 2,5 maand. Carolien geeft aan dat dit midden in de vakantieperiode valt dus waarschijnlijk zal de vergadering net na de vakantie worden ingepland.

Carolien geeft aan dat tussentijds zijn afgetreden als bestuurslid Adrian Peptine en penningmeester Fransien Vonk. Het bestuur heeft contact gehad met mogelijke kandidaat Jos Bruins Deze is echter de komende maanden erg druk met overige zaken, maar daarna bereid om eventueel de taak als penningmeester op zich te nemen. Verder is het bestuur nog op zoek naar nieuwe bestuursleden.

Ingekomen stuk van Jack Nieman. Door Jack zijn vragen gesteld over de begroting ten aanzien van korthaarnieuws. Carolien geeft aan dat dit reeds besproken is in de jal 2016. Er zijn niet of nauwelijks vrijwilligers die het korthaarnieuws willen maken of vullen. Besloten is om een maandelijkse digitale nieuwsbrief uit te geven. De reservering bij editoo zal anders worden aangewend, voor bijvoorbeeld kalender of promotiemateriaal. Contract met editoo is opgezegd. Andere opmerking betreft de organisatie van de openklasse veldwerkwedstrijden. Jack betreurt dat er geen wedstrijden georganiseerd worden en vraagt zich af wat de veldwerkcommissie hier aan doet. De veldwerkcommissie heeft in 2017 nieuwe velden weten te verkrijgen waar nu jeugdwedstrijden worden gehouden. Het is duidelijk dat het lastig is om aan nieuwe velden te komen, zeker ook gezien de wildstand. Recentelijk zijn we velden kwijtgeraakt. Er wordt gewerkt aan uitbreiding van velden, maar dit kost tijd.

Verder nog een vraag over de afvaardiging 2017/2018 WK selectie. Carolien geeft aan hier verder geen inhoudelijke mededelingen over te doen gezien de lopende procedure.

Er is een ingekomen stuk ontvangen van Rene Braspenning met vragen over het jaaroverzicht 2017. Dit zal bij het betreffende punt worden meegenomen.

03 Voorlopige notulen Jaarlijkse Algemene Ledenvergadering 23 juni 2017

Deze wordt per bladzijde doorgenomen. Gerda geeft aan dat ze de vraag heeft gesteld of alle actiepunten van de afgelopen jal zijn afgewerkt en of het mogelijk is dat er nog een oud huishoudelijk reglement op de website vermeld staat. Carolien geeft aan dat dit kan kloppen en dat het aangepast zal worden. Sonja regelt de website maar is momenteel afwezig door privé omstandigheden. Het zal z.s.m. worden aangepast en Gerda verzoekt om dit in de notulen te laten opnemen.

Vervolgens ontstaat er een discussie omtrent de werking van de website.

04 Jaaroverzicht 2017

Deze wordt per bladzijde doorgenomen. Rene Braspenning heeft aangegeven dat de deelname van een aantal kortharen aan de Pieter Rooijackers trofee niet is opgenomen in het verslag. Gerda Mulders geeft aan dat er een aantal overige zaken missen in het jaarverslag. Ze mist beste voor- en najaarshond, de geboorte van het aantal pups en de hd uitslagen. Als fokker mist ze deze gegevens in het jaarverslag. Het jaarverslag zal worden aangevuld voor wat betreft beste voor- en najaarshond en deelname honden Pieter Rooijackers trofee. Coen geeft nogmaals aan dat op de site van de Raad van Beheer de hd- en de geboorte uitslagen geraadpleegd kunnen worden zowel op ras als per hond. Ook op de jal 2017 is dit besproken waar uitslagen zijn te vinden op de site van de Raad van beheer.

Henk Eggink geeft aan dat er een fout is gemaakt met uitslagen SJP. Beste Korthaar is van eigenaar Willy Goossens in plaats van Sesink. Deze heeft de hond gefokt. Dit zal worden aangepast.

De aangepaste versie zal opnieuw worden toegezonden aan de leden.

05 Verslag kas- en controlecommissie

Carolien geeft een toelichting op de jaarcijfers en de begroting.

Gerda vraagt waarom het bedrag opgenomen onder korthaarnieuws hoger is dan voorgaand jaar. Carolien geeft hierover uitleg.

Fons de Vocht vraagt zich af waarom er geen reservering meer is opgenomen voor WK Veldwerk. Carolien geeft aan dat de kans dat er een WK georganiseerd kan en gaat worden in Nederland zo klein (wildstand) is dat er besloten is om deze niet meer te reserveren.

Jos Bruin vraagt zich af welke kosten zijn opgenomen voor de korthaardag naast zijn ingediende declaratie(s). Carolien zal dit bekijken.

De kas- en controlecommissie is dit jaar uitgevoerd door Ton Wouters en Ingrid Stroomer. Ingrid geeft aan op het laatste moment gevraagd te zijn, dit in verband met de ziekte van Karin van der List. Ingrid geeft aan de stukken te hebben doorgenomen en akkoord te gaan en voorstel tot decharge van de penningmeester.

Gerda vraagt zich af of er wel decharge kan worden verleend als er nog een vraag ligt over de jaarrekening ten aanzien van de korthaardag. Ton Wouters geeft aan een uitleg niet hoeft te leiden tot het tegenhouden van een decharge.

De vergadering verleent decharge.

Martin Stokman stelt na de stemming de decharge weer aan de orde. Ingrid geeft aan dat ze wel goed geciteerd wil worden en wel naar de stukken heeft gekeken maar niet elk bonnetje heeft beoordeeld.

Carolien stelt voor om bij de volgende vergadering de stukken ter inzage te verlenen.

06 Herziening begroting 2018 / Begroting 2019 met vaststelling contributie 2019

Carolien geeft een korte toelichting. Voorstel is om de contributie op hetzelfde bedrag te handhaven.

Martin Stokman vraagt zich af of het verstandig is om in de begroting 2018 juridische kosten op te nemen in plaats van het korthaarnieuws bijvoorbeeld.

07 (Her)benoeming leden van de kas- en controlecommissie

Piet Schout en Lesley Kunst stellen zich voor komend jaar beschikbaar. Als reserve stelt Nelleke Visbeen zich beschikbaar.

De vergadering gaat akkoord.

08 (Her)verkiezing leden van het bestuur

Coen van Gerven is periodiek aftredend en stelt zich herkiesbaar. Eric Mulders wenst een schriftelijke stemming. Carolien stelt een stemcommissie in, bestaande uit Nicole Aarts en Willem Berghuis. Met 2 stemmen in de meerderheid wordt Coen gekozen. (13 stemmen voor, 11 stemmen tegen en 2 onthoudingen)

09 Voorstellen van het bestuur

Door het bestuur is er een voorstel voor aanpassing van het fokreglement. Coen geeft hierover uitleg. Expliciet geeft Coen aan dat het een voorstel is en dus nog niet aangenomen. Er wordt hier verder over gediscussieerd en besloten om deze avond geen beslissing hierover te nemen. Er zal nogmaals contact worden opgenomen met de fokkers. Willem Berghuis benadrukt nogmaals de slechte werking van de website, fokkers ondervinden grote problemen met het aanmelden van hun nest waardoor ook een vertekend beeld kan ontstaan ten aanzien van de bemiddeling van de vereniging. Willem geeft verder aan dat het niet mogelijk moet zijn voor leden/fokkers om zelf hun nesten op de website te kunnen zetten. Dat is een taak van de vereniging.

Martin Stokman geeft aan contact te willen opnemen met de fokkers om te trachten gezamenlijk te komen tot een eenduidig en transparant fokbeleid voor de vereniging.

10 Rondvraag

Elly Bouman geeft aan dat het haar voorkeur heeft om de vergadering in het midden van het land te houden.

Marga van Oort geeft aan dat de uitnodigingen voor de jaal niet soepel zijn verlopen en dat mails in eerste instantie niet zijn aangekomen. Met name stoort ze zich aan de enorme negatieve reacties die zijn ontstaan op social media.

Liesbeth van Rinkem wil graag weten of er een activiteitenagenda straks op de website geplaatst gaat worden. Carolien geeft aan dat dit wel de bedoeling is. Verder wil ze graag de notulen lezen als ze uitgewerkt zijn.

Henk Eggink vraagt of het bestuur het voornemen heeft om de najaarsaanlegproef te organiseren tijdens de korthaarddag. Carolien geeft aan dat dit niet vanuit het bestuur komt. Willem Berghuis geeft aan dat Frank van de Burg dit verzoek heeft gedaan. Henk geeft aan dat dit een serieuze aangelegenheid is.

Marianne de Vocht heeft een mededeling dat komende Dames van Demen door omstandigheden dit jaar niet door kan gaan. Deze mededeling mag in de nieuwsbrief geplaatst worden.

Fons de Vocht spreekt zijn zorgen uit over het voortbestaan van de vereniging. Leden voelen zich niet meer thuis en hij vraagt om hier iets aan te doen. Carolien antwoordt het is een vereniging voor en door leden en geeft aan dat Erik Ketting een proevenwandeling vorig jaar heeft georganiseerd die druk bezocht is. Dit jaar te weinig aanmeldingen.

Lesley Kunstt geeft aan dat zijn emailadres op een of andere manier niet doorkomt. Carolien geeft aan dit te controleren en persoonlijk de nieuwsbrief zal doorsturen. Willem Berghuis geeft aan ook problemen te hebben ondervonden met het email adres van Lesley.

Gerda vraagt of er nog nieuwe bestuursleden bij gaan komen omdat het bestuur van 3 leden wel erg krap is. Carolien geeft aan hier mee bezig te zijn en dat dit ook meerdere keren in de nieuwsbrief vermeld is.

Verder vraagt Gerda wie momenteel de financiën waarneemt. Dit wordt momenteel verzorgd door Judith van Gerven. Gerda uit haar bezwaar.

Gerda vraagt zich af of het afsluiten van een rechtsbijstandverzekering een idee is en op te nemen in de begroting. De verzekering Das zou dit soort verzekeringen afsluiten.

Martin vraag zich af of iemand in de zaal bereid is om het penningmeester op zich te nemen. Ton Wouters geeft aan dat verzoek is gedaan bij Jos Bruins, maar dat hij momenteel te druk is.

Carolien sluit de vergadering, bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en wenst iedereen een goede reis terug.

CONCEPT